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       RG 0052/ XXXIV / 2009 

 
 

P R O T O K Ó Ł   NR   XXXIV/ 2009 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu  

30 grudnia 2009 r. 
 

Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 10:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście n. Wartą  
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 12 Radnych- co stanowi 
niezbędne quorum do podjęcia uchwał. 
Punkt 3.  
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.  
W punkcie tym, Przewodniczący odczytał protokół z poprzedniej sesji, do protokołu 
wniesiono jedną poprawkę, Pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy prosiła o sprostowanie w 
punkcie 10 protokołu uchwały dotyczącej podatków od nieruchomości, nie od transportu. 
Poza tym do protokołu nie wniesiono Ŝadnej innej poprawki, protokół został przyjęty 
jednogłośnie.  
Punkt 4.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
Punkt 5.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. Przyjęcie porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujący porządek obrad: 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2009 rok. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad Wartą 
uprawnień do ustalania opłat za korzystanie z gminnych obiektów uŜyteczności publicznej.  
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Gminy Nowe Miasto nad Wartą na lata 2004- 2010.  
Punkt 10.  
Interpelacje radnych.  
Punkt 11.  
Sprawy bieŜące. 
Punkt 12.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 13.  
Zamknięcie sesji. 
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Przed rozpoczęciem obrad pan Przewodniczący głos oddał panu Kamińskiemu- 
kierownikowi obsługi klienta Gazownictwa. Pan Kamiński informował, Ŝe celem jego 
wystąpienie jest zbadanie czy znajdą się chętne gospodarstwa domowe we wsi Dębno oraz 
wsi Wolica Kozia na przyłącze do gazu ziemnego. Pan Kamiński informował, Ŝe jest teŜ 
moŜliwość doprowadzenia gazu do wsi Wolica Nowa, Pan Kamiński informował, Ŝe 
uruchomienie inwestycji jest uzaleŜnione od liczby zainteresowanych przyłączem, przy czym 
część kosztów inwestycji pokrywa gazownia tj. 60% a 40 % tj. 1400 zł + VAT pokrywa 
odbiorca, następnie pan kierownik zostawił - dla zainteresowanych inwestycją - wnioski na 
przyłącza gazowe. 
Ad 4) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami.  
 Przewodniczący informował iŜ ostatnie dwa tygodnie roku 2009 jak tradycyjnie bywa- 
uczestniczył w spotkaniach opłatkowych. Przewodniczący dziękował za wszystkie 
zaproszenia, jednocześnie przepraszał, za nieobecność jeŜeli na którymś spotkaniu się nie 
pojawił. Ponadto pan Janusz Janicki zawiadomił iŜ był uczestnikiem imprezy 
okolicznościowej 50-lecia poŜycia małŜeńskiego, informował, Ŝe jak co roku impreza ta 
została bardzo dobrze zorganizowana.   
Ad 5) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Wójt zawiadomił, Ŝe XXXIV Sesja jest ostatnią w tym roku, jest to sesja 
porządkująca budŜet.  pan  Wójt informował, Ŝe tegoroczny budŜet kończy się nadwyŜką 
budŜetową w wysokości 400 tys. zł. Następnie pan Wójt zawiadomił, Ŝe rok 2009 jest 
zamykany kilkoma duŜymi przedsięwzięciami takimi jak:  oddanie do uŜytku Hali Sportowej 
w Nowym Mieście n. Wartą, oddanie do uŜytku boiska Orlik w Chociczy, otwarcie drogi 
Klęka- śerków. Pan Wójt informował teŜ, Ŝe trwa końcowy etap prac remontowych 
Gminnego Ośrodka Kultury, następnie dodał, Ŝe 2009 rok to szereg prac na świetlicach 
wiejskich  tj. odnowiono świetlicę w Kruczynie, w Michałowie, w Chromcu, za 3 dni 
odbędzie się przetarg na renowację świetlicy w Boguszynku. Ponadto powstały nowe drogi w 
Kolniczkach, w Nowym Mieście na ulicy Krótkiej i Polnej, wymieniono dachy na budynkach 
komunalnych w Klęce, na ul. Piaski w Nowym Mieście n. Wartą, oraz na budynku Domu dla 
Bezdomnych w Dębnie. Pan Aleksander Podemski -Wójt Gminy wspomniał teŜ o wymianie 
systemu napowietrzania sieci wodociągowej, o sfinansowaniu projektu budowy drogi 
Boguszyn- Panienka, o planowanej budowie sieci kanalizacyjnej w miejscowości Komorze, 
oraz o sporządzeniu projektu z zakresu turystyki z wykorzystaniem walorów rzeki Warty.                         
Na zakończenie pan Wójt dziękował wszystkim którzy w róŜny sposób przyczynili się do 
realizacji szeregu bardzo istotnych inwestycji, które zostały wykonane na terenie gminy. 
Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy, w związku                      
z brakiem pytań, Przewodniczący proponował głosowanie za przyjęciem uchwały.                       
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych. 
*Uchwała nr XXXIV/ 214 /2009 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy Nowe Miasto nad 
Wart ą uprawnień do ustalania opłat za korzystanie z gminnych obiektów uŜyteczności 
publicznej.  

Projekt uchwały omówił pan Aleksander Podemski Wójt Gminy, w związku z brakiem 
pytań przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały. Uchwał została przyjęta 
jednogłośnie 12stona głosami „za”.  
*Uchwała nr XXXIV/ 215 /2009 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 9) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego 
Programu Inwestycyjnego Gminy Nowe Miasto nad Wartą na lata 2004- 2010.  

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich- Skarbnik Gminy, w związku z 
brakiem pytań, Przewodniczący proponował głosowanie za przyjęciem uchwały. „Za” 
przyjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych. 
*Uchwała nr XXXIV/ 216/2009 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10- 11-12)  Interpelacje radnych. Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 

* W punkcie tym Sołtys wsi Michałów pan Wojciech Kurzajak, dziękował panu 
Wójtowi za prace wykonane w świetlicy wiejskiej w Michałowie. 

* Kolejno pan Wincenty Pawelczyk pytał dlaczego boisko Orlik jeszcze nie jest 
uŜytkowane. 

W odpowiedzi pani Sekretarz informowała pana sołtysa, Ŝe jeszcze nie dotarł pan z 
nadzoru budowlanego, który na dokonać odbioru technicznego boiska, osoba ta jest 
umówiona na 4 stycznia. Poza tym pani Sekretarz informowałam, Ŝe okres zimowy jest 
okresem niesprzyjającym a gra na nawierzchni boiska w tak niskiej  temperaturze moŜe 
narazić nawierzchnię na zniszczenie.   

Na zakończenie Przewodniczący złoŜył wszystkim radnym oraz zaproszonym 
gościom Ŝyczenia noworoczne i wzniósł toast lampką szampana. 
Ad 13) Zamknięcie sesji.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki                      
o godzinie 11:30 zamknął XXXIV Sesję Rady Gminy. 

 
 
Protokołowała :      Przewodniczący Rady Gminy 
Referent d.s. Rady Gminy 
 
Julita Ciarcińska- Wachowiak             /- / Janusz Janicki 

 
 
 

 
 

 
 


